
O B E C   B R A C O V C E 

 

 

ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Bracovciach 

konaného dňa 5. júna 2019 o 16:00 hod. v malej zasadačke OcÚ 

 

 

PRÍTOMNÍ 

 

STAROSTKA OBCE:  PhDr. Ivana Kolesnáčová 

 

POSLANCI: Marek Dóci, Ján Džubanský,  Martin Šamudovský, René 

Eštok, Anton Žofčák, Anton Mihaľo   

 

OSPRAVEDLNENÍ:   Imrich Hrubý 

 

NEOSPRAVEDLNENÍ:   X 

 

 

 

 

 

Návrh  programu: 

 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Návrh VZN č. 7/2019 o poskytnutí dotácie na podporu výchovy k stravovacím návykom 

dieťaťa 

6. Návrh Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2019 o určení výšky mesačného príspevku od zákonných 

zástupcov detí/žiakov a dospelých za pobyt v materskej škole, na čiastočnú úhradu 

nákladov na činnosť školského klubu detí, a na čiastočnú úradu nákladov v školských 

jedálňach, ktorého zriaďovateľom je obce Bracovce 

7. Návrh Komunitný plán sociálnych služieb- Programovacie obdobie 2019 – 2023 

8. Poplatky za prenájom priestorov 

9. Čerpanie Rezervného fondu na rekonštrukciu sociálnych zariadení  

10. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2019 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Záver       

 

 

 

 

 

 

     



PRIEBEH ROKOVANIA ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

 

K bodu  1: 

Otvorenie zasadnutia OZ 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce PhDr. Ivana Kolesnáčová, 

ktorá privítala poslancov a prítomných na zasadnutí. Skonštatovala, že na zasadnutí sú prítomní 

šiesti poslanci, jeden poslanec Imrich Hrubý sa ospravedlnil. Obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

   

  

K bodu 2: 

Schválenie overovateľov zápisnice 

 Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a poslancami schválení poslanci Marek Dóci 

a Anton Mihaľo. 

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Ján Džubanský, Martin Šamudovský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 3: 

Kontrola uznesenia 

 Kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ, ktoré sa uskutočnilo 15.  apríla 2019 vykonala 

starostka obce, ktorá poslancov oboznámila s prijatými uzneseniami a konštatovala, že 

uznesenia sú splnené, prípadne sa plnia. 

 

 

K bodu 4: 

Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

Starostka obce predložila návrh programu na rokovanie OZ, ktorý poslanci obdŕžali 

v pozvánke. Poslanci nemali k predloženému programu žiadne pripomienky. Pani starostka 

uviedla, že v priebehu týždňa sa vyskytli nečakané náležitosti, ktoré je potrebné prerokovať 

a tak navrhla doplniť tento program o bod 11. Schválenie spolufinancovania k Žiadosti o 

poskytnutie dotácie z Výzvy č. III. Prezídia policajného zboru 2019 na projekt: Zvýšená 

bezpečnosť účastníkov cestnej premávky na ceste č. II/554 v obci Bracovce, a doplnenie o bod 

12. Schválenie spolufinancovania k Výzve číslo V. P HaZZ 2019 na predkladanie žiadostí o 

poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu prostredníctvom rozpočtovej kapitoly Ministerstva 

vnútra Slovenskej republiky. Návrh programu s doplnenými bodmi bol schválený. 

 

Návrh  programu: 
 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Návrh VZN č. 7/2019 o poskytnutí dotácie na podporu výchovy k stravovacím návykom 

dieťaťa 



6. Návrh Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2019 o určení výšky mesačného príspevku od 

zákonných zástupcov detí/žiakov a dospelých za pobyt v materskej škole, na čiastočnú 

úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, a na čiastočnú úradu nákladov v 

školských jedálňach, ktorého zriaďovateľom je obce Bracovce 

7. Návrh Komunitný plán sociálnych služieb- Programovacie obdobie 2019 – 2023 

8. Poplatky za prenájom priestorov 

9. Čerpanie Rezervného fondu na rekonštrukciu sociálnych zariadení  

10. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2019 

11. Schválenie spolufinancovania k Žiadosti o poskytnutie dotácie z Výzvy č. III. Prezídia 

policajného zboru 2019 na projekt: Zvýšená bezpečnosť účastníkov cestnej premávky 

na ceste č. II/554 v obci Bracovce 

12. Schválenie spolufinancovania k Výzve číslo V. P HaZZ 2019 na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu prostredníctvom rozpočtovej kapitoly 

Ministerstva vnútra Slovenskej republiky 

13. Rôzne 

14. Diskusia 

15. Záver      

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Ján Džubanský, Martin Šamudovský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu 5: 

Návrh VZN č. 7/2019 o poskytnutí dotácie na podporu výchovy k stravovacím návykom 

dieťaťa 

 

Návrh tohto VZN bol doručený poslancom. Nemali k nemu žiadne pripomienky ani výhrady. 

Súhlasili s jeho znením a tak bol návrh VZN č. 7/2019 schválený bez pripomienok 

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Ján Džubanský, Martin Šamudovský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu 6: 

Návrh Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2019 o určení výšky mesačného príspevku od zákonných 

zástupcov detí/žiakov a dospelých za pobyt v materskej škole, na čiastočnú úhradu 

nákladov na činnosť školského klubu detí, a na čiastočnú úradu nákladov v školských 

jedálňach, ktorého zriaďovateľom je obce Bracovce 

 

Starostka obce uviedla, že tento Návrh VZN bol doručený poslancom a zverejnený na miestach 

prístupných obyvateľom. Poslanci nemali žiadne výhrady a pripomienky, bol schválený. 

Hlasovanie   



za: Marek Dóci, Ján Džubanský, Martin Šamudovský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 7: 

Návrh Komunitný plán sociálnych služieb - Programovacie obdobie 2019 – 2023 

 

Návrh Komunitného plánu sociálnych služieb je rozsiahly dokument, ktorý bol zverejnený na 

webovej stránke obce. Poslancom bol doručený tento dokument e-mailom. Pani starostka 

uviedla, že Zákon č. 448/2008 Z.z. o sociálnych službách ukladá obciam a mestám povinnosť 

vypracovať Komunitný plán sociálnych služieb, takisto je potrebné mať ho spracovaný 

v prípade uchádzania sa o nenávratnú dotáciu na sociálne služby.  Poslanci nemali žiadne 

otázky ani pripomienky. Návrh bol schválený.  

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Ján Džubanský, Martin Šamudovský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 8: 

Poplatky za prenájom priestorov 

Na predchádzajúcom zasadnutí OZ sa poslanci zaoberali poplatkami za prenájom priestorov. 

Poslanci navrhli úpravu poplatku za prenájom priestorov kultúrneho domu, a to:  

Cudzí občania: -  veľká sála 350 €, malá sála 150 €,  

Občania s trvalým pobytom v obci Bracovce: - veľká sála 200 €, malá sála 70 €.   

Zároveň poslanci schválili, že KD sa nebude prenajímať na tzv. vartovanie, ani pre našich 

spoluobčanov a ani pre cudzích.  

 

K bodu 9: 

Čerpanie Rezervného fondu na rekonštrukciu sociálnych zariadení 

 

Poslanci súhlasili s čerpaním finančných prostriedkov z rezervného fondu vo výške do 18.000 

€ na rekonštrukciu sociálnych zariadení v KD Bracovce.  

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Ján Džubanský, Martin Šamudovský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 10: 

Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2019 

 

Hlavná kontrolórka obce predložila Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. 

polrok 2019, ktorý bol zverejnený a zaslaný poslancom. 

Po oboznámení sa s týmto Návrhom poslanci nemali žiadne námietky ani otázky a návrh 

schválili bez pripomienok. 



 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Ján Džubanský, Martin Šamudovský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 11: 

Schválenie spolufinancovania k Žiadosti o poskytnutie dotácie z Výzvy č. III. Prezídia 

policajného zboru 2019 na projekt: Zvýšená bezpečnosť účastníkov cestnej premávky na 

ceste č. II/554 v obci Bracovce 

 

Starostka obce oboznámila poslancov s tým, že sa chystá podať žiadosť o poskytnutie dotácie, 

ku ktorej potrebuje doložiť uznesenie zo zasadnutia OZ. Informovala poslancov o aký projekt 

ide. Všetci poslanci súhlasili a nenamietali. 

 

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Ján Džubanský, Martin Šamudovský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 12: 

Schválenie spolufinancovania k Výzve číslo V. P HaZZ 2019 na predkladanie žiadostí o 

poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu prostredníctvom rozpočtovej kapitoly 

Ministerstva vnútra Slovenskej republiky 

 

V tomto bode starostka obce uviedla, že má záujem podať žiadosť o dotáciu aj na projekt 

Rekonštrukcia časti hasičskej zbrojnice, t. j. murovaný objekt prevádzkarne, dielňa a garáž. 

Poslanci bez pripomienok súhlasili.  

 

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Ján Džubanský, Martin Šamudovský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 13: 

Rôzne 

 

13.1 Akcie 

1.6.2019 sa uskutočnila akcia pre naše deti pri príležitosti MDD. Deti s trvalým pobytom 

v obci Bracovce po zaregistrovaní dostali občerstvenie - nanuk, džús a párky, mali možnosť 

zasúťažiť si v rôznych športových disciplínach, na záver ktorých dostali odmenu. Všetky deti 



mali možnosť využiť atrakcie - nafukovacie skákacie hrady, lukostreľbu, motokáry, maľovanie 

na tvár a súťaženie. 

 

6. 7. 2019 - Plánovaný je organizovaný zájazd na kúpalisko do Maďarska. 

 

13.2. Žiadosť o navýšenie dotácie- MIHRA 

Obec Bracovce  zaevidovala žiadosť o navýšenie dotácie pre Stolnotenisový oddiel MIHRA 

Bracovce, žiadajú o navýšenie 500 €. Dôvodom žiadosti je postúpenie do vyššej ligy.  Pani 

starostka povedala, že takéto žiadosti na poskytnutie dotácie majú byť doručené koncom roka, 

v priebehu roka VZN nedovoľuje poskytnutie dotácie v takejto výške mimo schválený 

rozpočet. VZN dovoľuje starostke obce poskytnúť jednorazovú dotáciu, ale iba do výšky 300 

€. Táto skutočnosť sa oznámi žiadateľovi.  

 

 

 

K bodu 14: 

Diskusia 
 

V diskusií poslanec Anton Mihaľo vystúpil s dotazom, čo s popolom, ktorý vznikol zhorením 

kompostoviska. Uviedol, že by bolo dobré tento popol nejako využiť, napríklad ako hnojivo, 

čím sa aj vytvorí miesto pre nový kompost. Pani starostka povedala, že prekonzultuje túto tému 

s pracovníkmi a bude sa snažiť túto vec vyriešiť čo najlepším spôsobom.  

  

 

K bodu 15: 

Záver 

 

 Obecné zastupiteľstvo neprejednávalo viac bodov programu. Pani starostka poďakovala 

prítomným za účasť na zasadnutí sa ukončila toto zasadnutie. Schôdza bola ukončená o 17:35 

hod.   

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

  Marek Dóci 

 

  Anton Mihaľo 

 

   

Zapisovateľka: 

 Bc. Marianna Šamudovská 

 

Zápisnica bola napísaná a podpísaná starostkou obce. 

 

Bracovce, 5. júna 2019  

 

 

        .......................................... 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

         starostka obce 


